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Dagsorden: 

1. Spørgeskema om affaldsordninger i Albertslund, Jens-Erik. 

2. Status økonomi, Dennis. 

3. Diverse byggesager i landsbyen, Jens-Erik.  

4. Forskønnelse af grønne arealer, Jens-Erik. 

5. Status Hjørnegrunden, Dorte. 

6. Status vejbelysning, Poul. 

7. Melding fra Visionsforum, Jens-Erik. 

8. Eventuelt. 

Referat: 

0. Til stede hos Frederik var: Jens-Erik, Dennis, Dorte, Frederik, Henrik og Poul. Gæst i forbindelse med 

punkt 1.: Susanne Bruhn fra Horsholmstræde. 

 

1. Foreningen har modtaget et spørgeskema angående affaldsordningen. Husstande uden blebørn er 

generelt set tilfredse med affaldsafhentningen. Husstande over to personer har generelt for lidt 

kapacitet i restaffald. Alle har problemer med plads til plast. Uregelmæssigheden i afhentningen 

været en gene. Foreningens komplette besvarelse kan rekvireres hos bestyrelsen. Horsholmstræde 

melder at it-løsningen til rekvirering af afhentning af haveaffald, har plads til en del forbedring. 

Blandt andet ville det være fint, hvis andre end den bestillende kunne se, når der er rekvireret 

afhentning. 

 

2. Foreningen har indestående små kr. 80.000,-. Økonomien udvikler sig som budgetteret. 20 har 

endnu ikke indbetalt kontingent. Dennis er i gang med at rykke. Nets har sendt en regning på trods 

af at foreningen ikke længere bruger Nets. Her har været forvirring, da Nets har sendt til 

foreningens gamle adresse. Dennis udreder med Nets. 

 

3. Herstedvesterstræde 56 (Bakkegården): Her er stadig plan om fire, fem rækkehuse. Bygherre 

afventer byggetilladelse og omklassificering fra erhverv til beboelse. Herstedvesterstræde 49 

(Herstedly): Her er et bed & breakfast i drift. Det ser ud til at der allerede er fin søgning. Storstræde 

49: Intet nyt, hverken fra adressen eller kommunen. Storstræde 21 (Horsholmgården): Her er søgt 

byggetilladelse til 13 rækkehuse. Bestyrelsen har ikke hørt noget negativt herom. Storstræde 23 

(portnerboligen) bliver i den forbindelse en selvstændig parcel. Foreningen rykker kommunen for 

den efterhånden meget omtalte fælles lokalplan for hele landsbyen. 

 

4. Kjeld Frandsen fra kommunen (og Storstræde) har været på byvandring med repræsentanter fra 

bestyrelsen. Kommunen ville gerne udskifte vores stensætninger med fodhegn. Bestyrelsen mener 

enstemmigt at det er en skidt ide, vi vil beholde vores sten. Træerne ved vores chikaner skal 

beskæres. Kommunen har fået fri til at beskære, men træerne vil vi ikke have fældet. 

Herstedvesterstræde 19 har store gener med rystelser som følge af vejbumpet. Bestyrelsen 

anbefaler at finde en erstatning for bumpet. Men for at holde hastigheden i landsbyen nede mener 



Herstedvester Grundejerforening 

Referat af bestyrelsesmøde 5/9 - 2017 

Referent: Poul 

Side 2 af 2 

bestyrelsen at en form for chikane er nødvendig. Jens-Erik finder en kontakt i kommunen. De 

grønne områder i landsbyen trænger til en nænsom beskæring. Jens-Erik og Dennis koordinerer 

med Kjeld. Generelt vil vi bibeholde vores grønne arealer, de skal blot trimmes en smule. Især 

buskene ved trampestien bag 5. maj stenen trænger til en klipning. Det afsøges om der kan findes 

plads til vores trailere i forbindelse med byggeriet ved Bakkegården. Der står stadig vand i 

Herstedvesterstræde hver gang det regner. Bestyrelsen forsøger at få sat en renovering af 

regnvandskloakkerne i gang. 

 

5. Intet nyt om Hjørnegrunden. Vi venter i spænding og håber på et statusmøde i løbet af efteråret. 

Bestyrelsen rykker for en status. 

 

6. Der opsættes prøvevejlamper på Gammel Landevej i løbet af september. Vi forventer stadig at der 

besluttes lamper i løbet af efteråret og arbejdet i landsbyen påbegyndes til foråret. Bestyrelsen 

planlægger et landsbymøde, når kommunen er kommet ud af busken. 

 

7. Der skal nytænkes og opdateres anvendelse af det gamle plejehjem, centret, fængslet, det ny 

gymnasium på Kongsholm og Hyldagergrunden. Grundejerforeningen er inviteret til at deltage i et 

’Visionsforum’ om udvikling af nye boligformer eller alternative anvendelsesmuligheder. Ingen fra 

bestyrelsen ønsker at deltage. Men hvis nogen fra landsbyen har lyst at deltage kan bestyrelsen 

etablere kontakten til det ny forum. 

 

8. Ingen punkter under eventuelt.  

Næste møde bliver den 31/10 kl. 19:30 hos Dennis. 

Bestyrelsen gik hjem i god ro og orden. 


